
 آغاز فرایند گزینش 
برای تبدیل وضعیت نیروهای آبفای استان 

اصفهان از قرارداد مدت معین به دائم
اصفهان – معصومه قاسمی: فرایند گزینش برای تبدیل وضعیت 
140 نفر از نیروهای آبفا از قرارداد مدت معین به قرارداد دائم آغاز شد.
معاون منابع انسانی و تحقیقات آبفای استان اصفهان در این جلسه 
عنوان کرد: عشق به کار و تعلق سازمانی موجب پیشرفت افراد در حرفه 

شان می شود که نتیجه آن ارائه خدمات بیشتر به اجتماع است.
کاظم جعفری به ویژگی های کارمندان برجسته پرداخت و خاطر 
نشان ساخت: کارکنان برجسته پیشنهادهای نوآورانه می دهند، تاثیر 
بیرون  و  افراد داخل  با  ارتباطات خوبی  و  نگر هستند  آینده  و  گذار 

سازمان برقرار می کنند.
همچنین علیرضا مکارمی نیا، مدیر دفتر گزینش آبفای استان 
اصفهان در جلسات تکمیل فرم های گزینش که طی دو روز برگزار شد، 
عنوان کرد: پس از تکمیل فرم اطلاعات فردی، تحویل مدارک، انجام 
تحقیقات، مصاحبه و اخذ استعلامات مورد نیاز، مستندات برای هسته 
گزینش شرکت مهندسی آبفای کشور ارسال می شود تا آرای مربوطه 

در این خصوص صادر شود.
کورش منوچهری، مدیر امور کارکنان شرکت نیز در این جلسه، 
بر اهمیت مرتبط بودن نوع کار با رشته تحصیلی در ارتقای گروه شغلی 

کارکنان تاکید نمود.

افزایش 50 هزار تنی ظرفیت كوره قوس 
شماره 1 مجتمع فولاد سبا

اصفهان – معصومه قاسمی: با همت مدیران و کارکنان مجتمع 
فولاد سبا و متخصصان داخلی، ظرفیت مذاب کوره قوس الکتریکی 

شماره یک این مجتمع به میزان 50 هزار تن در سال افزایش یافت.
بهره وری  افزایش  و  موجود  ظرفیت های  از  حداکثری  استفاده 
نیروی انسانی و تجهیزات از مهم ترین راهبردهایی است که به افزایش 
تولید و درنتیجه سودآوری هرچه بیشتر واحدهای تولیدی گروه فولاد 

مبارکه از جمله فولاد سبا منجر شده است.
واحد  در  بهینه سازی  پروژه  یک  اجرای  با  راستا  همین  در   
این  کارکنان  و  مدیران  همت  با  که  سبا  فولاد  مجتمع  فولادسازی 
انجام شده است، ظرفیت مذاب کوره  مجتمع و متخصصان داخلی 
قوس الکتریکی شماره یک این مجتمع به میزان 50 هزار تن در سال 

افزایش یافت..
بهمن خلیلی، مدیر عملیات فولاد سبا در این زمینه گفت::

طرح افزایش ظرفیت کوره قوس شماره یک از سال های قبل به 
آبان  همت تیم کارشناسی عملیات در دستور کار قرار گرفت و در 
با یک شرکت داخلی،  قراردادی  به  تبدیل شدن  از  ماه 1400 پس 
تولید در هر ذوب آغاز گردید و  با هدف کاهش زمان پنج دقیقه ای 
شامل مجموعه ای از انواع بهینه سازی ها و نصب تجهیزات کمکی در 
کوره قوس می شد. بسیاری از اقدامات اجرایی این پروژه در حین تولید 
توسط همکاران ناحیه و پیمانکاران تعمیراتی فولاد مبارکه انجام گردید. 
گفتنی است کلیه عملیات نظارتی این پروژه را کارشناسان و همکاران 
مجرب و متعهد تیم بهره برداری سبا به انجام رسانده اند. امید است با 
بهره گیری از چنین پروژه هایی بتوانیم از زیرساخت های تولیدی حداکثر 

بهره وری را حاصل کنیم.
امید جوانمردی، سرپرست تعمیرات فولادسازی نیز گفت::

پروژه افزایش ظرفیت تناژ تولیدی کوره قوس شماره یک فولاد 
سبا و کاهش زمان ذوب )power on(، پس از بررسی های به عمل آمده 
و طی قراردادی با یک شرکت های داخلی در آبان ماه سال 1400 آغاز 
شد و پس از تأمین قطعات و انجام فعالیت های پیش نیاز، این پروژه 
در نهایت در جریان انجام تعمیرات برنامه ریزی شده، در مردادماه سال 
1402 به طور کامل اجرا گردید. با انجام این پروژه، شاهد کاهش زمان 
تخلیه تا تخلیه کوره )tap to tap( و افزایش تناژ تولیدی کوره قوس 

شماره یک خواهیم بود.

مدیر روابط عمومی شركت توسعه نیشکر و 
صنایع جانبی از برگزاری سومین جشنواره 

مطبوعاتی »شهد رسانه« خبر داد
از  جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت  روابط عمومی  مدیر 
برگزاری سومین جشنواره مطبوعاتی »شهد رسانه« خبر داد.به گزارش 
روابط عمومی شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی، دکتر ولید آلبوناصر 
ضمن تبریک آغاز ماه ربیع الاول که بهار دل های مؤمنان است و رویش 
دوباره نشاط و شادمانی، تاکید کرد که همزمانی انتشار فراخوان سومین 
جشنواره شهدِ رسانه را با این ماه پرُبرکت به فال نیک می گیریم و 
امیدواریم همچون گذشته، خبرنگاران با نگاه خلاقانه در آفرینش آثار، 

در بعُد محلیّ و ملّی، بازوی توسعه ای این صنعت شوند.
 وی با اشاره به برگزاری موفّق دو دوره جشنواره مطبوعاتی شهد 
رسانه، تاکید کرد، تلاش بر این است که این رویداد رسانه ای در سومین 
دوره، با تاکید بر نقاط قوّت و بهره مندی از دیدگاه های اساتید رسانه ای، 
افزایش رقابت سازنده بین  ایجاد نشاط و  از پیش در راستای  بیش 

اصحاب رسانه گام بردارد.
مدیر روابط عمومی شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی استقبال 
رسانه های استانی و سراسری از این جشنواره را در دوره های قبلی، 
مطلوب ارزیابی کرد و این استقبال را پشتوانه ای برای صنعت نیشکر در 
انعکاس هر چه بهتر ظرفیت های صنعت نیشکر و بهره مندی از نظرات 

و دیدگاه های نخبگان دانست.
به گفته آلبوناصر، آموزش خبرنگارانی متخصّص با شناخت و آگاهی 
کامل از پیچ و خم های صنعت نیشکر، یکی دیگر از هدف گذاری های 
روابط عمومی نیشکر در مسیر شهدِ رسانه است و این اتفّاق با توجه 
به نقش مؤثر رسانه ها در سومین جشنواره شکرستان، با بهره گیری 
از اساتید برجسته روزنامه نگاری و برگزاری مستمر دوره های آموزشی 

محقّق خواهد شد.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل  همراهی  و  همکاری  از  وی 
خوزستان، خانه مطبوعات خوزستان، نخبگان و اساتید رسانه ای در 
برگزاری هر چه بهتر این رویداد مطبوعاتی قدردانی کرد و این همراهی 
را گامی مهم در برگزاری پرشور جشنواره و تولید محتوای موثر و مفید 

در حوزه صنعت نیشکر برشمرد. 
مدیر روابط عمومی شرکت توسعه نیشکر در پایان گفت، طبق 
فراخوان منتشر شده در سایت این شرکت، اصحاب رسانه می توانند آثار 

خود را در مدّت زمان تعیین شده به دبیرخانه جشنواره ارسال کنند.
بر اساس این گزارش، جشنواره مطبوعاتی شهد رسانه یکی از 
رقابتی ترین جشنواره های مطبوعاتی استان خوزستان است. کشت و 
صنعت نیشکر حکیم فارابی میزبان اولین دوره این رویداد رسانه ای 

بود و دومین دوره نیز در کشت و صنعت نیشکر امیرکبیر برگزار شد.

پایش سلامت روان كاركنان شهرداری منطقه ۶ 
توسط شركت شهر سالم

غربالگری آسیب های هیجانی و روانی کارکنان منطقه ۶ شهرداری 
تهران در ادامه طرح پایش سلامت روان شرکت شهر سالم بعد از مناطق 

14 و 15 انجام شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت شهر سالم، طرح پایش سلامت 
روان با هدف ارزیابی سلامت روان کارکنان شهرداری تهران و خانواده 
بین  روابط  ارائه خدمات مشاوره، در حوزهای شخصی،  و  آنان  های 
فردی، زناشویی، تحصیلی و .....اجرا می شود.بر اساس این گزارش در 
راستای طرح پایش سلامت روان شرکت شهر سالم ۹00 نفر از کارکنان 
منطقه ۶  مورد ارزیابی آسیب های هیجانی و روانی قرار گرفتند و 

مشاوره های مورد نیاز هر کدام به آنان ارائه شد.
همچنین؛ این طرح تاکنون در ۶ سازمان، شرکت و ۳ منطقه 
شهرداری تهران توسط کارشناسان بالینی مرکز جامع سلامت روان 
شرکت شهر سالم اجرا شده است و تا کنون 10 هزار نفر از کارکنان و 
خانواده های آنان مورد پایش سلامت روان قرار گرفته اند که 4۶ درصد 

بعد از پایش، از خدمات مشاوره درمانی بهره مند شده اند.

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  مسلمی:   - شرقی  آذربایجان 
آذربایجان شرقی گفت: با بهره برداری کامل طرح آبرسانی مجتمع آبرسانی 
ستارخان ورزقان، اهالی ۸۸ روستا و برخی نقاط شهر از آب آشامیدنی سالم 

و پایدار برخوردار می شوند.
محمد خانی با بیان اینکه از ابتدای دولت سیزدهم دیدگاه دولت نسبت 
آبرسانی  پروژه های  باعث شده  و  بوده  متفاوت  و آب  به بحث محیط زیست 
شتاب بیشتری یابند و پیشرفت خوبی داشته باشند، افزود: مرحله دوم طرح 
آبرسانی مجتمع ستارخان ورزقان که در قاب طرح جهاد آبرسانی اجرا می شود 

اکنون بیش از ۸0 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی اظهار کرد: این مجتمع شامل تصفیه خانه با ظرفیت 100 لیتر بر 
ثانیه، خط انتقال به طول 1۶5کیلومتر و ۳4 باب مخزن با ظرفیت پنج هزار و 
۹00 مترمکعب و هشت باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت ۳1 لیتر بر ثانیه است.

کرد:  خاطرنشان  شرقی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
بوده  ثانیه  بر  لیتر   150 تا  افزایش  قابل  مجتمع  این  خانه  تصفیه  ظرفیت 
و برای تامین آب آشامیدنی 25 سال آینده مناطق یاد شده طراحی شده 

است.
وی ادامه داد: کارهای ساختمانی این تصفیه خانه در یک ماه به اتمام 
در  است  داخلی  تولید  بیشتر  که  آن  الکترومیکانیکال  تجهیزات  و  می رسد 

صورت تامین اعتبار تا ۹ آینده خریداری و نصب می شود.
 2۹0 را  آبرسانی  طرح  این  هزینه  شرقی  آذربایجان  آبفای  مدیرعامل 
مبلغ  این  از  تومان  میلیارد   1۶۹ تاکنون  افزود:  و  کرد  اعلام  تومان  میلیارد 

هزینه شده است.
وی ادامه داد: منبع اصلی تامین آب این طرح آبرسانی از سد حاجیلار 
چای است، که برای آب آشامیدنی شهرها و روستاهای اطراف مجتمع مس 

سونگون 100لیتر بر ثانیه با دستور وزارت نیرو تخصیص یافته است .

مرحله اول طرح جهاد آبرسانی در آذربایجان شرقی شامل سه مجتمع 
شهرستان  در  آلمالو  خداآفرین،  و  کلیبر  شهرستان های  قشلاقات  آبرسانی 
هشترود و فاز 2 ستارخان شهرستان ورزقان شامل ساخت تصفیه خانه آب 
شرب، خطوط انتقال و شبکه توزیع آب، ایستگاه های پمپاژ و حفر و تجهیز 

چاه است.
با اتمام مرحله اول این طرح، 1۷۸ روستا از آب پایدار و با کیفیت مناسب 
برخوردار می شوند و در ادامه و با اجرای مرحله دوم 2۳۳ روستای دیگر از آب 

سالم و پایدار بهره مند خواهند شد.
فاز یک پروژه جهاد آبرسانی با 250 میلیارد تومان و با مشارکت قرارگاه 
امام حسن مجتبی)ع( و بسیج سازندگی سپاه عاشورا و در چهار شهرستان 
خداآفرین، کلیبر، هشترود و ورزقان در دست اجراست و پیشرفت آن بالاتر از 

متوسط کشوری است.
شرقی  آذربایجان  استان  شهرستان های  از  یکی  ورزقان  شهرستان 
کیلومتری   ۷0 فاصله  در  شهر  این  است.  ورزقان  شهر  آن  مرکز  است. 
کیلومتری   1۳5 خاروانا،  بخش  کیلومتری   ۶5 اهر،  کیلومتری  تبریز۳5 
جلفا و ۹0 کیلومتری مرز یعنی پایانه مرزی نوردوز قرار گرفته است. این 
از 2 بخش مرکزی و بخش خاروانا تشکیل شده  و دارای 1۶۳  شهرستان 

روستا است.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری بندر بوشهر گفت: ۳1 شهریورماه 
 ۶ تبصره  )ت(  بند  از  غیرمجاز  مالکان ساختمان های  استفاده  مهلت  آخرین 

قانون بودجه برای رفع تخلف ساختمانی است.
الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مدیریت  رسانه  و  خبر  واحد  گزارش  به 
شهرداری بندر بوشهر، سعید برزگرزاده در توضیح این خبر اظهار کرد: باتوجه 
تا  است  ملکف  بند )ب(، شهرداری  پنج  ماده  اجرای  فرآیند  به دستورالعمل 
پایان شهریور 1402 به صورت رسمی به مالک ابلاغ و مالک نیز طبق بند)ج( 
پس از ابلاغ مبلغ عوارض و جریمه باید حداکثر تا ۳0 دی ماه عوارض و جریمه 

مربوطه را به حساب شهرداری واریز کند.
وی بیان کرد: در صورت عدم واریز نقدی صددرصد عوارض و جرایم تا 

تاریخ فوق، رای اولیه ملاک عمل خواهد بود.
معاونت شهرسازی و معماری شهرداری بوشهر یادآور شد: در این زمینه 
پس از ابلاغ دستورالعمل یادشده در راستای حق و حقوق شهروندان، علاوه 
بر ابلاغ به مناطق، نسبت به اطلاع رسانی عمومی و گسترده توسط شهرداری 

)مرکزی، منطقه یک و دو( اقدام شده است.
اجرایی  دستورالعمل  بودجه،  قانون   ۶ تبصره  »ت«  بند  کرد:  بیان  وی 
ماده)1( دایره شمول صرفا ساختمان ها و بناهایی است که واقع در محدوده 
قانونی شهر بوده و دارای رای قطعی کمیسیون ماده صد قانون شهرداری قبل 

از تاریخ 2۹ اسفند 1400 هستند .
می توانند  لازم  قانونی  روند  شدن  طی  از  پس  مالکان  داد:  ادامه  برزگر 

نسبت به دریافت گواهی عدم خلاف وپایان کار اقدام کنند.

برزگرزاده ادامه داد: براساس دستورالعمل بند )ت( ماده ۶ قانون بودجه، 
فنی،  سه گانه  اصول  مخالف  تخلفی  چنانچه  غیرمجاز  ساختمان های  مالکان 
تغییر  پیش آمدگی،  مجاور،  املاک  و  معابر  به  )تجاوز  و شهرسازی  بهداشتی 
کاربری باغات و فضای سبز حریم ها، عرض گذر و...( نداشته باشند می توانند 

از ظرفیت این قانون استفاده کنند.
اجرای  فرآیند  ابلاغ   مهلت  اتمام  به  توجه  با  کرد:  تاکید  وی 
این  مشمول  شهروندان  می رود  انتظار  شهریورماه  پایان  تا  بند)ب( 
معاونت  به  وقت  اسرع  در  ایجادشده  ظرفیت  از  برخورداری  برای  قانون 
و  یک  منطقه  )مرکزی،  بوشهر  بندر  شهرداری  معماری  و  شهرسازی 

کنند. مراجعه  دو( 

برزگرزاده ادامه داد: مبلغ جریمه طبق متراژ تخلف و ارزش زمین طبق 
فعالیت  و...،  عوارض  جریمه،  پرداخت  محض  به  و  محاسبه  بودجه  قوانین 

ساختمانی بلامانع خواهد بود.
وی عنوان کرد: در این زمینه نیز برای وصول جریمه در مورد تخلفات، 
سه شرط شهرسازی، فنی و بهداشتی پیش بینی و لحاظ شده است که تأیید 
و احراز این اصول سه گانه باید توسط سه مرجع قانونی از جمله مهندس ناظر 
یا مهندسان ذی صلاحی که نظام مهندسی یا کارشناسان رسمی دادگستری 

هستند به احراز رسیده باشد.
وی اضافه کرد: این شرایط فراهم و به عهده مالک گذاشته شده است تا 
با رعایت اصول سه گانه بر اساس حدودی که قانون تعیین کرده، احراز شود و 

در صورت تأیید فیش پرداخت جریمه صادر می شود.
پایان دی  ماه 1402 مهلت دارند مطابق  تا  ادامه داد: مالکان  برزگرزاده 

برگه پرداخت صادر شده، مبلغ جریمه را به حساب شهرداری واریز نمایند.
با  تایید شهردار،  با  بر تخریب  وی گفت: احکام صادرشده قطعی مبنی 
رعایت مفاد این قسمت به واریز نقدی عوارض بدل خواهد شد و در صورت 
عدم واریز نقدی و صد در صدی عوارض و جریمه تا پایان آذرماه جاری، مجددا 

به حکم اولیه باز خواهد گشت. 
بند  اجرای  محل  از  دریافتی  مبالغ  قانون،  براساس  افزود:  برزگرزاده 
فرهنگ  ارتقاء  و  نقل شهری  و  مانند حمل  در حوزه هایی  باید   ۶ تبصره  ت 
عمومی به ترتیب اولویت های  قیدشده در فرآیند اجرای ماده )۶( سرفصل های 

هزینه کرد وجوه حاصله هزینه شود.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر تهران در 
شهری  مدیریت  از   1۷ منطقه  سطح  شاخص  های  پروژه  از  بازدید  جریان 

منطقه جهت پیگیری و اجرای پروژه ها قدردانی کرد.
امروز سیدجعفر  1۷، صبح  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
هاشمی رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر تهران 
به همراه هیئت همراه، رضا سیفی سرپرست شهرداری منطقه، میثم آل بویه 
مشاور و مدیر حوزه شهردار، معاونین و جمعی از مدیران شهری از برخی پروژه 

های عمرانی و ترافیکی سطح منطقه بازدید کردند.
در اولین بازدید از پروژه زیرگذر سواره حریم خط راه آهن تهران-اهواز 
بازدید کردند و در جریان آخرین پیشرفت این پروژه قرار گرفتند. سپس از 
پروژه پل اتصال منطقه 1۷ به 1۸ بازدید کردند. در این بازدید معاون فنی و 
عمرانی منطقه گفت: این پروژه تاکنون پیشرفت 50 درصدی داشته و تا پایان 

سال جاری افتتاح می شود.
سپس از تقاطع زرند بازدید کردند. معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه 
بلندمدتی در  و  پیشنهادهای کوتاه  ارائه گزارشی گفت: معاونت منطقه  طی 
خصوص این طرح ارائه کرده است و درخواست بازنگری این طرح را داریم. 
تاکنون  که  کردند  بازدید  مهرگان  ساخت  حال  در  درمانگاه  از  آن  از  پس 

پیشرفت 2۳ درصدی داشته است.
در ادامه از پروژه رضوان بازدید کردند. طی این بازدید تشکری هاشمی با 
اشاره به این پروژه گفت: اتفاق خوبی در سطح منطقه افتاده است و خوشحال 
هستیم این پروژه استارت مجدد خورده است؛ ما هم دوست داریم در افتتاح 
چنین پروژه مهمی حضور داشته باشیم. معاون فنی و عمرانی منطقه با ارائه 
گزارشی از طبقات مختلف این پروژه گفت: طبقات اول و دوم و سوم کاملا 
برای   4 طبقه  است.  داشته  درصدی   ۹5 پیشرفت  تاکنون  و  است  تجاری 
 ۷ طبقه  و  خانوادگی   ۶ طبقه  آقایان،  ویژه   5 طبقه  شده،  لحاظ  شهربازی 

مختص بانوان است.
پس از بازدید چند ساعته از پروژه های سطح منطقه، جلسه ای با حضور 
شورایاران و معتمدین منطقه برگزار شد و سیفی سرپرست شهرداری منطقه 
گفت: یکی از ویژگی های خاص منطقه این است که هم مردم کم توقعی دارد 
و هم اینکه دلسوز منطقه خود هستند. امروز در جمع برخی از این عزیزان 

هستیم که حتما از نقطه نظرات آنها استفاده خواهیم کرد.

پروژه  و  خود  معاونت  عملکردهای  از  گزارشی  ارائه  به  معاونین  سپس 
های شاخص منطقه پرداختند. پس از آن شورایاران و معتمدین منطقه ضمن 
تشکر از اقدامات مدیریت شهری منطقه، بخشی از مشکلات و مسائل منطقه 

را بیان کردند.
ادامه جلسه، تشکری هاشمی رئیس کمیسیون عمران و حمل و  در  
نقل شورای شهر تهران، ضمن خداقوت به همکاران شهرداری و شورایاری 
دیدار  توفیق  عزیز  ماه  این  روزهای  اولین  در  هستم  خوشحال  گفت:  ها، 
شما عزیزان را داشتم. ما هم مثل شما دغدغه مند مشکلات شما هستیم؛ 
مشکلات  دنبال حل  به  توان  تمام  با  شهرداری  و  هستیم  شما  نماینده  ما 

است.
قدیمی  برخی مشکلات  که  داشت  نظر  در  باید  را  نکته  این  افزود:  وی 
هستند و حتی شاید از سن ما بیشتر باشند، اما باید یک روزی خاتمه پیدا 
کنند. بنده همه دغدغه های شما را قبول دارم، اما شهرداری کارهای خوبی 

انجام داده است.
تشکری هاشمی با بیان اینکه تا روزی که هستیم تلاش هایمان را بدون 
وقفه انجام می دهیم، تصریح کرد: به طور دائم به مسائل شهری رسیدگی می 
شود و اگر چاره اندیشی نشود روی هم جمع و کار سخت تر می شود. بنابراین 
وقتی مسائل و مشکلات منطقه را بیان می کنید، دوستان در منطقه به عنوان 

سرمایه به آن نگاه می کنند.
با   تهران  اسلامی شهر  شورای  نقل  و  و حمل  عمران  کمیسیون  رئیس 
اشاره به شورایاری ها، اظهار داشت: شما چشم منطقه هستید و همه مشکلات 
را می بینید و متصدیان با جان و دل پذیرا باشند و آن را یک فرصت بدانند.

وی تصریح کرد: در حال حاضر شهر به پروژه های بزرگ مقیاس گذشته 
نیاز ندارد و پروژه های بزرگ مقیاس تکمیل شده اند و در این خصوص مسئله 
جدی نداریم، اما باید به دنبال پروژه های کوچک مقیاس باشیم. از شهردار 
محترم منطقه می خواهم در برنامه سالانه به خصوص برای سال 140۳ این 

موارد را در برنامه های خود قرار دهد.
مردم  مسئله  به  پرداختن  روحیه  بایستی  کرد:  اظهار  هاشمی  تشکری 
محلات در اولویت کاری مدیران منطقه باشد، به خصوص در چنین مناطقی 
که ده ها سال تاریخ و قدمت دارند. اولین درخواستم از شهردار محترم منطقه 
این است که این نیازها را احصاء و به شورا منتقل کند. همیشه نباید پروژه 

های بزرگ مقیاس انجام شود، گاهی پرداختن به موضوعات کوچک مقیاس 
شهری می تواند به شدت موثر واقع شود.

تهران  شهر  اسلامی  شورای  نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
در  را  منطقه  عمران  وضعیت  گفت:  منطقه،  عمرانی  وضعیت  به  اشاره  با 
مجموع خوب دیدیم و از آقای مهندس ترک تشکر می کنم و همچنین از 
مدیریت این شهری برای تکمیل پروژه مجتمع رضوان قدردانی می کنم. 
مرتضوی  مهندس   آقای  زحمات  از  نیز  ترافیک  و  نقل  و  حمل  حوزه  در 
بوتان  راه  سه  مسئله  و  است  مردم  اصلی  مسئله  ترافیک  کنم؛  می  تشکر 
قابل  نکته  شود.  انجام  آن  طرح  روی  نظر  تجدید  تا  کنم  می  پیگیری  را 
جریان  بهبود  برای  عملیاتی  های  طرح  که  است  این  حوزه  این  در  تامل 

تهیه شود. ترافیک 
وی درخصوص وضعیت حمل و نقل عمومی شهر تهران، تصریح کرد: تا 
الان قرارداد ۳ هزار دستگاه اتوبوس منعقد شده است. پیش بینی شده بخش 
اعظمی از آنها تا پایان سال جاری به مدیریت شهری تحویل شود و پیگیری 
می کنیم سهم عمده ای از این اتوبوس ها به مناطق جنوبی تحویل شود. حتما 

درباره بحث اتوبوس ها اتفاقات خوبی خواهد افتاد.
تشکری هاشمی در خصوص احداث خط ۸ مترو، گفت: درخصوص مترو 
نیز بایستی خطوط جدید از پرتراکم ترین مناطق مسکونی عبور کنند، اما این 
نکته را باید به یاد داشت وقتی مترو ساخته می شود، خطوط تغذیه را نیز 

طراحی و راه اندازی کنیم.

ظرفیت های  از  یکی  عنوان  به  دره  خرگوش  یک:  منطقه  شهردار 
پایدارسازی  و  سازی  راه  پیاده  عملیات  آغاز  با  تهران  شهر  تفرجگاهی 

جداره ها وارد فاز اجرا شد.
صباغ  مهدی  سید  یک،  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
پروژه  تهران  شمال  تفرجگاه های  توسعه  گفت:  منطقه  این  شهردار 
فرامطقه ای است و خرگوش دره به عنوان یکی از این ظرفیت ها، شناسایی 

و عملیات آماده سازی آن طی چند فاز اجرا می شود.
به  سازی  راه  پیاده  طول  متر   200 طرح  این  اول  فاز  در  افزود:  او 
مساحت 2 هزار و 500 متر مربع، پایدارسازی جداره ها و احداث 200 متر 
متر  هزار  یک  به حجم  متر   ۳ متوسط  ارتفاع  به  سنگی  حائل  دیوار  طول 

مکعب وارد عملیات اجرایی شده است.
ابتدای  اوشان،  بلوار  در  پروژه  این  کرد:  تصریح  یک  منطقه  شهردار 
با آماده سازی  خیابان شفیعی، ضلع غربی کانال خرگوش دره قرار دارد و 
کانال  شمال  در  بصیرت  بوستان  به  مسیر  این  پلکان،  احداث  و  راه  پیاده 
متصل و فضایی مناسب برای گذران اوقات فراغت شهروندان مهیا خواهد 

شد.
جمله   از  دره  رود   11 از   بیش  دارای  یک  منطقه  است  گفتنی 
مقصود  سوهانک،  دارآباد،  جمشیدیه،  دربند،  گلابدره،  درکه،  ولنجک، 
اجرا  آنها  در  و...  پایدارسازی  عملیات  که  است  و...  دره  خرگوش  بیک، 

است. شده 

آذربایجان شرقی – مسلمی : مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز 
گفت: طی بازدید های انجام شده به دلیل رعایت نکردن الگوی مصرف برای 
2۸5 مورد اداره و بانک اخطار صادر شده و برق 1۳۸ مشترک قطع شده است.

عباس حسامی در خصوص اقدامات شاخص شرکت در دوره گذر از پیک 
وضعیت  بار  پاسخگویي  هاي  برنامه  راستای  در  کرد:  اظهار   1402 تابستان 
برنامه ریزی های  مشترکین صنعتي  و کشاورزي به صورت روزانه پایش و 

لازم در این راستا انجام شده است.
وی با بیان اینکه به منظور نظارت و پایش روزانه مصرف ادارات، اکیپ 
های بازرسی مصرف تشکیل و اقدامات لازم در این خصوص انجام شده است، 
گفت: ۳۶1 بانک و اداره دارای کنتور هوشمند هستند و طی بازه زمانی 15 

خرداد تا به امروز ۸۶1 مورد بازدید انجام شده است.

انجام  بازدیدهای  نیروی برق تبریز گفت: طی  مدیرعامل شرکت توزیع 
شده به دلیل رعایت نکردن الگوی مصرف برای 2۸5 مورد اداره و بانک اخطار 

صادر شده و برق 1۳۸ مشترک قطع شده است.
در ادامه مدیر دفتر مدیریت مصرف تاکید کرد: در دوره پیک بار تابستان 
بار مشترکان اداری تحت پوشش شرکت   سال جاری متوسط میزان کاهش 

در ساعت پیک به میزان ۸ مگاوات بوده است.
اقدامات دارای اهمیت  از دیگر  افزود: یکی دیگر  ابراهیم فکاری  سید 
در خصوص مدیریت مصرف بکارگیری مولدهای اضطراری در ساعات اوج 
آسایش  دمای  روی  بر  سرمایشی  های  دستگاه  دمای  تنظیم  و  مصرف 
انجام  ادارات  و  تجاری  مراکز  با  لازم  مکاتبات  خصوص  این  در  که  بوده 

شده است.

با بهره برداری كامل طرح آبرسانی مجتمع آبرسانی ستارخان؛

خانی: آب آشامیدنی ۸۸ روستای ورزقان پایدار می شود

۳۱شهریورماه آخرین مهلت استفاده مالکان ساختمان های غیرمجاز از بند)ت(تبصره ۶ قانون بودجه

قدردانی تشکری هاشمی از مدیریت شهری منطقه ۱۷

آغاز فاز اجرایی تفرجگاه خرگوش دره در شمال تهران

قطع برق 13۸ مشترک پرمصرف در تبریز؛

2۸5 مشترک اداری و بانک پرمصرف اخطار گرفتند
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